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El PP atribueix l'augment de robatoris a domicilis a 'la deixadesa' de Conesa quan era
responsable de seguretat

El PP considera que l'increment del 50% dels robatoris amb
força als domicilis de Sant Cugat és fruit de 'la deixadesa' de
l'alcaldessa, Mercè Conesa, quan era responsable de seguretat
al municipi. El partit creu que el fet que Conesa compaginés
les seves responsabilitats com alcaldessa amb altres càrrecs la
va portar a 'desatendre' la regidoria de Seguretat. 

Les dades sobre l'augment dels robatoris amb força a domicilis facilitades per la junta local de seguretat
comprenen el període entre setembre de 2015 i l'agost passat. 12 mesos amb un increment del 50% en aquest
tipus de delictes que el PP associa directament a l'etapa en què l'alcaldessa també era titular de Seguretat, una
responsabilitat que Conesa va assumir entre juny de 2015 i el juny passat.

Pel president i portaveu municipal del PP, Álvaro Benejam, les diferents responsabilitats de Conesa en aquella
època la van portar a 'desatendre' les seves funcions al capdavant de la seguretat del municipi.

Álvaro Benejam: És aquí on tenim el problema de seguretat en l'augment respecte l'any passat. I això
just coincideix amb l'època en la qual ha sigut responsable de seguretat l'alcaldessa, una alcaldessa que
té altres càrrecs de molta dedicació. Tot això ha donat com a resultat que ella no estigués sobre aquesta
àrea.

Els populars també sostenen que la recent reunió de l'alcaldessa amb el conseller d'Interior, Jordi Jané, ha estat
'una presa de pèl' pel fet que de la mateixa no s'hagi extret el compromís de la Generalitat de dotar la ciutat de
més efectius dels Mossos. 'Un fracàs' de trobada per Benejam després que, assegura, a la Festa Major del barri
del Monestir, Conesa digués en el seu discurs que havia demanat a Jané doblar el nombre d'agents.

En un comunicat, els populars també diuen que el nou director de Seguretat Ciutadana, Jaume González, ha
afirmat públicament -tot i no concretar quan ni on- que en seguretat 's'estava fent alguna cosa malament
perquè el normal és una oscil·lació del 5 o el 10%, però que un 51% és una cosa exagerada', amb relació als
robatoris a habitatges.

Benejam ha posat com a exemple el barri de Can Trabal, d'on el regidor és veí, on sosté que cada setmana es
produeix un robatori o un intent de robatori. També ha situat els districtes de Mira-sol i Centre-Oest com a
zones on aquests delictes són 'intensius'.
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